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delîctel Heida

Sutina i Rubín de Celis diuen adéu al club envoltats dels equips de Ia base

s. cnu¡RpÉ
I LLEIDA I l¿ festa de final de tem-
porada de l'Actel Lleida va te-
nir dos protagonistes especials,
Juampi Sutina i Marc Rubín de
Celis, que finalitzen la seua eta-
pa al club després de sis anys, els
mateixos que compleix I'entitat
des que es va fundar. Els juga-
dors, que acumulen L79 iL1.S
partits amb el primer equip, van
poder acomiadar-se de lActel
Lleida envoltats dels equips de
la base i també d'alguns com-
panys en aquests últims anys,
com Miki Feliu i Marc Martí, ja
que segueixen amb el seu treball
de posttemporada a Lleida.

Pel que fà al cas de Feliu,
continuarà a l'equip la pròxi-
ma carnpAnya, mentre que el
de Belianes està pendent de si el
Saragossa vol cedir-lo un tercer
any o compta amb ell a la Lliga
ACB. Tant Sutina comRubín de
Celis van mostrar agraiment al
club per aquests anys durant la
festa de final de temporada i li
van desitjar el màxim d'èxits
en el futur.

Abans de la festa de final de
temporada, jugadors i cos tècnic
del primer equip van ser rebuts
a la Paeria pèri'alcalde Àngel
Ros i representants dels grups
municipals. Félix Gonzâlez,
president de I'Actel Lleida, va
destacar la importància que la
base fos present al'acte,ja que
"són el futur del club" i l'alcalde,
al seu torn, va destacar "les ga-
nes que tenen tots els jugadors
del planter d'arribar tan lluny
com ells i poder debutar al pri-
mer equip". Tots dos van coin-
cidir que aquesta temporada ha
estat d'un sofriment extremper
mantenir la categoria, ja que la
LEB Or "és una de les millors
lligues d'Europa, encara que
sempre somiem a tornar algun
diaalal,liga ACB".

Juampi Sutina i Marc Rubín de Celis, protagonistes de la festa de final de temporada del club.

El primer equip i jugadors de la base van ser rebuts ahir a la Paeria.


